
Grundejerforeningen Skærbo  
Referat fra Generalforsamlingen d. 09. Marts 2017  
 
Den årlige generalforsamling blev afholdt i Skæring Kirke.  
Følgende husstande var mødt frem: 21, 25, 27, 33, 39, 55, 57, 552 og 558  
I alt 9 husstande var mødt frem  
Antallet af fuldmagter var 0, hermed 9 stemmer i alt  
 
Dagsorden ifølge vedtægter  
1) Valg af dirigent.  
2) Valg af referent.  
3) Formandens beretning.  
4) Behandling af indkomne forslag.  
5) Kassererens beretning, herunder regnskab.  
6) Fastsættelse af budget og kontingent.  
7) Valg af bestyrelsesmedlemmer.  
Helle Christiansen, Helle Eskildsen og Kim Kraglund er på valg  
8) Valg af 2 suppleanter. Nuværende er Claus Dueholm  
9) Valg af revisor Nuværende er Claus Dueholm  
10) Valg af revisorsuppleant: Nuværende er Lene Sønderkjær  
11) Evt.  
 
Ad 1  
Helle Christiansen blev valgt som dirigent. Hun konstaterede at 
generalforsamlingen var rettidigt indvarslet, med dagsorden i henhold til 
vedtægterne. Generalforsamlingen var således beslutningsdygtig.  
 
Ad 2  
Kim (27) blev valgt  
 
Ad 3  
Beretning for 2016 var rundsendt inden mødet hvorfor der kun blev udbedt 
kommentarer:  
- Birketræer der, for flere år siden var gået ud. Kan der plantes nye træer? 
Bestyrelsen vender tilbage herom. 
 
Beretningen blev vedtaget. 



Ad 4  
Ingen indkomne forslag. 
 
Ad 5  
Michael gennemgik det tidligere udsendte og underskrevne regnskab for 2016.  
Regnskabet blev godkendt.  
 
Ad 6  
Budgettet blev runddelt og gennemgået af Michael. Der var et ønske om at der 
bliver foretaget beskæring af træerne mod Højbo allerede i 2017 og ikke i 2018, 
som foreslået af bestyrelsen. Der blev stemt om dette. I alt stemte 9 – 7 stemte 
for beskæring i 2017 og 2 blanke. Dermed foretages beskæringen i 2017. Højbo 
har givet tilsagn om at bidrage til dækning af omkostningerne med kr. 15.000. 
Det ekstra finansieringsbehov kan dækkes ud fra et øget kontingent i 2017 
således at kontingent for 2017 fastsættes til kr. 3.000 
 
Til vejfonden blev der stillet spørgsmål om hvornår vejene forventes at skulle 
renoveres. Det er bestyrelsens vurdering at det nuværende indskud passer og 
skal fortsætte. Det firma der har forseglet revner i vejene i 2016 mener, at vores 
vej er i relativ god stand. 
  
Ad 7  
Bestyrelse: Helle Christiansen, Helle Eskildsen og Kim Kraglund blev valgt  
 
Ad 8 
Claus Dueholm og Peter Schouw Andersen blev valgt som suppleanter til den 
siddende bestyrelse.  
 
Ad 9  
Claus Dueholm fortsætter som revisor. 
  
Ad 10  
Lene (33) bliver genvalgt som revisor suppleant. 
  
Ad 11  
Mht beskæringen af træerne mod Højbo blev det aftalt, at Lars hurtigst muligt 
tager fat i gartneren for at få en pris og vurdering af hvornår beskæringen kan 
ske. 
 



Størrelsen og hældning på vejbumpene blev diskuteret. Mogens Blaaberg 
undersøger hos Århus kommune om vejbumpene er i orden 
 
Sikringen af fodgængerovergangen ved Føtex blev diskuteret. Der blev ikke 
aftalt direkte initiativer. 
 
Mht. nye træer på fællesareal, diskuteres dette på kommende bestyrelsesmøde. 
Det er ikke længere tilladt for grundejerforeningen at plante birketræer. 
 


